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Concept 9 juli 2018, 16.30 uur 

Conclusies  
ambtelijke/bestuurlijke werkconferentie ODZOB  
28 juni 2018  
 

Bestuurlijk vertegenwoordigers: 

de heer Th. Martens     gemeente Asten 

de heer M. van Schuppen    gemeente Best 

de heer A.P. d’Haens     gemeente Bladel 

de heer S. Luijten     gemeente Bergeijk 

de heer F.F.M. van der Wiel    gemeente Cranendonck 

de heer M. Biemans (vervanger)    gemeente Deurne 

de heer R. van Otterdijk     gemeente Geldrop-Mierlo 

mevrouw A.A.H.C.M. van Extel-van Katwijk  gemeente Gemert-Bakel 

de heer P. van der Stek     gemeente Heeze-Leende 

de heer A.J.L. Meulensteen    gemeente Laarbeek  

de heer J. Pernot     gemeente Nuenen 

de heer J. Heijman     gemeente Oirschot 

de heer J.J.C. van den Hout    provincie Noord-Brabant 

de heer A.A.H. Swinkels     gemeente Someren   

de heer T.P.T.H. Geldens    gemeente Valkenswaard  

de heer J. Rooijakkers     gemeente Veldhoven  

de heer A.C.W.A.M. van Holstein    gemeente Waalre  

 

Ambtelijk vertegenwoordigers: 

mevrouw N. Ansems 

de heer A. Casarotto 

mevrouw H. Claassen 

mevrouw E. Genissen 

mevrouw S. Herzberg 

de heer M. Kerkhof 

de heer J. Lebon 

de heer H. Mennen 

mevrouw P. van Mil 

de heer J. Mol 

de heer H. v. Santvoort 

de heer M. v.d. Ven 

de heer H. v.d. Wal 

de heer M. Weekers 

 

ODZOB: 

mevrouw K. Bakker 

de heer R. Cremers 

de heer M. Kanits 

de heer R. Kremers 
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mevrouw J. le Pair-Sommers (verslag) 

mevrouw M. Tolsma 

mevrouw M. Reuvers 

de heer M. van der Ven 

 

1. Aftrap werkconferentie  

De heer Van Schuppen geeft een inleiding op de situatie, daar waar de ODZOB staat. Hij vraagt de 

aanwezige bestuurders en ambtenaren een kaartje in te vullen met de vraag: Bij de ODZOB denk ik aan. 

De insteek van werkconferenties is in het algemeen interactief. Omdat er nu veel nieuwe AB-leden zijn 

staat deze werkconferentie nog veelal in het teken van informatieverstrekking.  

 

2. Introductie ODZOB – waar staan we nu, door Marloes Tolsma 

Mevrouw Tolsma geeft een presentatie over de ODZOB, zie bijlage. Indien gewenst kan de directie van 

de ODZOB een bezoek brengen aan de raadsvergadering van de deelnemers, om een toelichting te 

geven. Ook bestuurders zelf hebben een belangrijke rol in het bijpraten van hun raad over de ODZOB. 

Bestuurders worden alvast uitgenodigd voor ODZOB on tour, dat in de week van 17-21 september wordt 

georganiseerd. Zij kunnen dan meelopen met collega’s van de ODZOB om te zien wat het werk in de 

praktijk inhoudt. 

 

3. Toekomstige ontwikkelrichting – inhoud en proces concernplan 

De heer Van Schuppen geeft een inleiding over het nieuw op te stellen concernplan.  

Samenwerking is enerzijds een verplichting, anderzijds biedt het veel meerwaarde. Bijvoorbeeld doordat 

gebruik kan worden gemaakt van elkaars gegevens, en ook door kennis te delen met elkaar. Het 

platform betreft meer dan alleen VTH taken. Voor samenwerking met partners in de keten (bijvoorbeeld 

waterschappen), is de ODZOB wel afhankelijk van opdrachten van de deelnemers.  

Voor wat betreft het concernplan wordt in het bijzonder aandacht gevraagd voor klimaatbeleid. Van de 

lokale overheden wordt gevraagd hier handen en voeten aan te geven, de vraag is wat de rol van de 

ODZOB hierin is. Gewaakt moet worden dat het onderwerp niet dubbel aan bod komt in de verschillende 

gremia (subregio, duurzaamheidstafel, ODZOB).  

Geconcludeerd wordt dat het AB kan instemmen met de in het overdrachtsdocument genoemde 

aandachtsgebieden, met daarbij ook een accent op klimaatbeleid.  

 

4. Interactie met bestuurders en ambtenaren – voorbeeld van gezamenlijk ontwikkelen: Uniform 

regionaal uitvoeringskader ROK Milieutoezicht  

Het belangrijkst is dat er tussen de deelnemers overeenstemming ontstaat over het ambitieniveau. Naar 

de raad toe is het niet verstandig om de focus te leggen op het verplichte karakter. Het is van belang 

dat wordt uitgelegd dat de werkwijze tot snelheid, doelmatigheid, efficiency leidt. Doelstelling is om als 

AB het beleid te onderschrijven en warm aan te bevelen aan de afzonderlijke colleges, die uiteindelijk 

het besluit nemen.  

Er zijn nog veel vragen over het ROK. Deelnemers kunnen tussentijds contact opnemen met de heer 

Kanits voor vragen. Daarnaast zegt mevrouw Tolsma toe dat zij en de heer Kanits vanaf medio augustus 

per subregio een overleg plannen waarbij het onderwerp tot in meer detail en met de cijfers erbij 

besproken zal worden.  Daarnaast zal nauwe afstemming blijven plaatsvinden met de ambtelijke 

werkgroep ROK. De leden hiervan wordt gevraagd om zelf ook met hun bestuurders af te stemmen. 

Voorwaarde is om een goed gescreend inrichtingenbestand te hebben, dit bestand ligt ter controle voor 

bij de deelnemers. Zodra bekend is welke bedrijven tot wel risicocategorie behoren, wordt direct 

teruggekoppeld aan de deelnemers. Voor 20 juli wordt het conceptstuk met de financiële doorrekening 



 

Pagina 3 van 3 
Z.108380/D.380462 Verslag wc 28 juni 2018      Concept 9 juli 2018,16.30 uur 

van het ROK  toegestuurd aan de OGP-leden, zodat deze intern kunnen afstemmen. 

De besluitvorming m.b.t. het  ROK in het AB in september a.s. heeft betrekking op het onderschrijven 

van het inhoudelijke kader, voor de ODZOB is het geen financieel besluit, dit moet de individuele 

gemeente nemen. Streven is wel om 27 september in het AB een besluit te nemen, er zit enige tijdsdruk 

op.  

Wel zal in de kadernota 2020 van de ODZOB worden voorgesorteerd op het beleid dat gaat komen, in 

november ligt deze nota voor in het AB, dit behoort wel tot de financiële besluitvorming.  

Voor de begroting 2019 van de deelnemers geldt dat het verstandig is om alvast stappen te nemen, 

omdat geconstateerd is dat de bijdrage bij veel gemeenten “defensief” is. Anders is de totale stap voor 

de begroting 2020 voor sommige deelnemers erg groot.   

 

5. Sluiting 

De heer Van Schuppen vraagt een aantal AB-leden een reactie te geven m.b.t. de vraag “Bij de ODZOB 

denk ik aan”:  

 

De heer Van Otterdijk: een veilige en gezonde leefomgeving, controle en samenwerking.  

De heer Van der Stek: behalve toezicht en handhaving ook advies. Aandachtspunt is het 

capaciteitsknelpunt bij de ODZOB. We willen m.b.t. milieutoezicht meer budget, omdat de systematiek 

gaat veranderen. Het is gewenst dat elke deelnemer met hetzelfde verhaal naar de raad wordt. De 

ODZOB zal een format ontwikkelen voor de presentatie die de deelnemers in hun raad kunnen geven.   

De heer Van Holstein: handhaving, toezicht, welstand, energie, inkoop, toezicht buitengebied.  

(Aangegeven wordt dat het toezicht in het buitengebied Brabantbreed wordt opgepakt op verzoek van 

de provincie, binnen Samen Sterk in Brabant.) Voor de democratisch legitimiteit zijn de bestuurders van 

de deelnemers zelf verantwoordelijk. De overheid is niet alleen een waakhond, er dient een goede 

balans te zijn met leefbaarheid. 

De heer Geldens: acteren naar aanleiding van klachten is prima, handhaving is  noodzakelijk, het is 

echter fijner om proactief te acteren. Door de ontwikkeling lijkt het of er een gap ontstaat tussen zaken 

die proactief worden opgepakt en de overige zaken.  

Hij uit zijn complimenten voor de goede organisatie van de GR ODZOB. Wel geeft hij aan het gevoel te 

hebben door het ROK in een fuik terecht te komen. 

De heer Rooijakkers: hij ervaart de ODZOB als enthousiaste club. Hij vraagt zich af hoe ver de 

bevoegdheid van de ODZOB reikt om te kunnen handhaven. Aangegeven wordt dat de ODZOB in het 

leven geroepen is om dit traject voor de basistaken van A tot Z uit te voeren. De ODZOB kan daartoe het 

gehele arsenaal aan instrumenten inzetten. Hier groeien we als ODZOB naar toe. Aandacht wordt 

gevraagd voor de prioriteiten die de ODZOB steeds moet stellen, bijvoorbeeld door niet-geplande acties 

die we samen erg belangrijk vinden (zoals deelname aan interventieteams). Hierdoor ontstaan soms 

achterstanden, waarvoor begrip wordt gevraagd.   

De ingevulde kaartjes worden verzameld.  

 

Met dank aan ieders breng, sluit de heer Van Schuppen de werkconferentie. 

 

 

 

 

Bijlage: presentatie ambtelijke en bestuurlijke werkconferentie 28 juni 2018 


